
BR.0002.3.2015 

 

1 

PROTOKÓŁ NR VI / 2015 

VI Sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji,  

która odbyła się 12 marca 2015 r. w godz. 12
00

- 12
40

 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu, przy ul. Dąbrowskiego 17. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu  V kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad  V sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

2. Rozpatrzenie wezwania Rady Powiatu w Wałczu przez Radę Rodziców II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do wycofania się z 

planów reorganizacji II Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu poprzez włączenie go 

w struktury Zespołu Szkół  nr 4 RCKU w Wałczu. 

a) Wystąpienie przedstawiciela Rady Rodziców II LO w Wałczu. 

b)  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr IV /23/2015 Rady Powiatu w 

Wałczu z 09.02.2015 r. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego 

im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 RCKU im. 

Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a 

3. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 

 a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady VI sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał Zarząd Powiatu, 

Radnych Rady Powiatu, Radcę prawnego, zaproszonych gości oraz przedstawicieli mediów.  

 

 b) stwierdzenie quorum, 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan ogólny 17 radnych obecnych 16 radnych, nieobecny radny Tadeusz Węgrzynowski  

Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 
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 c) przedstawienie porządku obrad,   

 

Porządek obrad VI Sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach  

na Sesję, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, iż VI Sesja Rady Powiatu 

została zwołana na pisemny wniosek 5 Radnych Rady Powiatu na podstawie art. 15 ust.7 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz § 13 ust. 9 Statutu Powiatu 

Wałeckiego. 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu*.  

 

 

Wobec braku innych wniosków o wprowadzenie zmian w porządku obrad VI sesji 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

O godzinie 12,10 przybył Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Więckowski 

 

 

Ad. pkt 2 

Rozpatrzenie wezwania Rady Powiatu w Wałczu przez Radę Rodziców II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do wycofania się z planów 

reorganizacji II Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu poprzez włączenie go w 

struktury Zespołu Szkół nr 4 RCKU w Wałczu. 

 

a) Wystąpienie przedstawiciela Rady Rodziców II LO w Wałczu 

 

Maciej Szymczak- Przedstawiciel Rady Rodziców II LO w Wałczu 

Zaapelował do Radnych Rady Powiatu o wycofanie się z podjętej uchwały intencyjnej i 

podjęcie uchwały o jej uchyleniu. W swej wypowiedzi podkreślał iż wielokrotnie pisemnie 

zgłaszali do Zarządu Powiatu, do Rady Powiatu a nawet i do mediów, że rodzice, uczniowie, 

nauczyciele są przeciwko włączeniu, przeniesieniu II LO w Wałczu  do Zespołu Szkół nr 4 w 

Wałczu. 12 lutego odbyło się zebranie rodziców na zaproszenie Pana Dyrektora Leszka 

Molki, które miało rozwiać wszystkie  obawy rodziców. Na zebraniu było około 100 

rodziców. Po tym zebraniu nikt z rodziców  nie był przekonany i nie wyrażał pozytywnej 

opinii dotyczącej uchwały intencyjnej z 09 lutego 2015 roku. Przewodniczący Rady 

Rodziców stwierdził że, - „konsekwencją tego co zamierzacie Państwo zrobić będą obarczone 

nasze dzieci. One będą ofiarami w takim sensie, że na zadawane przez rodziców pytania 

dotyczące funkcjonowania szkoły, nauczycieli którzy tam będą mieli pracę, organizacji pracy 

szkoły, warunków lokalowych na te pytania nie uzyskali odpowiedzi, bądź uzyskali 

odpowiedź niesatysfakcjonującą”. Zwracał w swojej wypowiedzi uwagę, że zapewniani byli  

rodzice, dzieci , nauczyciele oraz dyrekcję szkoły że siatka szkół zostanie utrzymana, że w 

najbliższym czasie nie planuje się w tej materii żadnych zmian , zostało to zrobione z dnia na 

dzień bez przygotowania . Podkreślał również, że dzieci wybrały tę szkołę z jakichś tam 

względów osobistych ale wybrały 3 letni cykl kształcenia bardzo istotny z punktu widzenia 
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matury i ten cykl chcenie zaburzyć w sposób nieprzygotowany niespodziewany a na to nie ma 

zgody. Ten pośpiech jaki został wykazany i determinacja w prawdziwie jedynie słusznym 

pomyśle spowodował sytuację taką że zgodnie z art. 59 ustawy o systemie oświaty nie została 

dopełniona procedura – skutecznie prawne powiadomienie wszystkich rodziców , prawnych 

opiekunów dzieci. Przytoczył fragment wyroku sądu administracyjnego : - który stanowi że 

analiza powyższego prowadzi jednoznacznie do powinności organu o zawiadomieniu 

wszystkich rodziców o zamiarze likwidacji szkoły bądź przekształceniu i nie przewiduje się w 

tej kwestii żadnych ustępstw skoro powinna  też  zostać po pierwsze, skierowana imiennie do 

każdego rodzica, po drugie musi do niego skutecznie dotrzeć, ta sama forma ma drugorzędne 

znaczenie , ważnym jest i bezwzględnym aby owa informacja miała miejsce faktycznie, innymi 

słowy mówiąc nie do przyjęcia jest domniemanie zawiadomienia o zamiarze likwidacji i 

przekształcenia szkody na podstawie czynności prowadzonych przez organ, do unicestwienia 

bytu uchwały o likwidacji, przekształceniu szkoły wystarczy tylko jeden z rodziców który nie 

został zawiadomiony o zamiarze likwidacji szkoły na 6 miesięcy przed terminem jej 

likwidacji.- 

W dalszej części swej wypowiedzi stwierdził, że „ na dzień dzisiejszy  mamy potwierdzonych 

ponad 40 niedoręczonych zawiadomień o zamiarze zmian. W związku z powyższym 

ostateczna uchwała kwietniowa którą chcecie Państwo podjąć będzie opatrzona poważną 

wadą prawną, która daje podstawę do jej unieważnienia”. Podkreślił że rodzice zrobią  

wszystko na drodze prawnej żeby w konsekwencji do tego doprowadzić. Jeszcze raz 

zaapelował do Radnych o wycofanie się z pomysłu zamiaru włączenia II LO w Wałczu do 

Zespołu Szkół nr 4 w Wałczu, aby uniknąć procedury sądowej i żeby przeciąć jak najszybciej 

ten temat , który zabrnął już za daleko z wielu powodów, niewątpliwie takim powodem jest 

spokój który przyda się dzieciom do lepszej nauki i lepszego przygotowania się do egzaminu 

dojrzałości to również da czas na przekazanie rodzicom, młodzieży w gimnazjach jasnej i 

czytelnej w dobie naboru 2015/2016 informacji, da również czas organowi prowadzącemu na 

niezbędne konsultacje społeczne i na rzetelne przemyślenie koncepcji funkcjonowania szkół 

ponadgimnazjalnych w przyszłości spokojne wprowadzenie i przede wszystkim zgodne z 

prawem. W związku z powyższym jeszcze raz zaapelował o rozwagę, rozsadek o 

uwzględnienie opinii rodziców, uczniów, związków zawodowych, nauczycieli. Apelował aby 

Radni zgodnie z własnym sumieniem przemyśleli argumenty rodziców i jak najszybciej nie 

doprowadzając do ostatecznych batalii sądowych do jakich mogą nas doprowadzić do 

miesięcy wakacyjnych biorąc pod uwagę pracę sądów wycofali się z uchwały intencyjnej i 

podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały o jej uchyleniu. 

 

W dalszej części jedna z matek ucznia uczęszczającego do II LO w Wałczu wyraziła chęć 

zabrania głosu. Wyjątkowo ze względu na specyfikę problemu pomimo iż porządek obrad nie 

zawierał dyskusji i wypowiedzi gości Przewodniczący Rady Bogdan Białas udzielił głosu. 

 

Pani  Sławomira Kowalczuk – Matka ucznia uczęszczającego do II LO w Wałczu ,  

Nawiązała do święta szkoły, które się odbywa w cieniu sesji nadzwyczajnej. Podkreślała, że 

ważne jest aby rodziców wysłuchano co mają do powiedzenia i zostały wprowadzone 

wspólnie najlepsze rozwiązania dla dzieci. Chcą aby Radni poważnie potraktowali argumenty 

rodziców . Apelowała aby zakończyć z przepychankami i animozjami politycznymi. 
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Stwierdziła, że rodzicom się wydaje, że ktoś się zapędził za daleko zaszedł i nie wie jak z tego 

wybrnąć, dlatego zaapelowała o rozwagę i właściwą hierarchię wartości a przy odrobinie 

dobrej woli można znaleźć wyjście z zaistniałej sytuacji. „Umieć przyznać się do zbyt 

pochopnej decyzji to jest wielka sztuka i dlatego warto jest pochylić się ponownie nad tym 

problemem”. Podkreślała również, że rodzice liczą na mądre przemyślenia i dlatego nie 

poprzestają w wysiłkach. Kończąc swoją wypowiedź jeszcze raz nawiązała do terminu sesji 

że nie jest to przypadek że dalsze losy szkoły ważyć się będą w dniu jej patrona Księdza 

profesora Józefa Tischnera, - „właśnie tego dnia nie wszyscy rodzice będą mogli świętować w 

murach tej szkoły razem z uczniami i nauczycielami ale na pewno z Radnymi i  z                

Zarządem Powiatu, ale możemy uczcić to święto jedną oczekiwaną decyzją”. 

 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr IV /23/2015 Rady Powiatu w 

Wałczu z 09.02.2015 r. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. 

ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 RCKU im. Władysława 

Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a. 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Nawiązał do uzasadnienia uchwały podpisanej przez wnioskodawców, że Rada Powiatu w 

Wałczu w dniu 27 lutego 2015 roku nie uznała za celowe podjęcie uchwały odmawiającej 

uwzględnienie wezwania opisanego na wstępie niniejszego uzasadnienia. Po pierwsze 

przytoczył Radny Powiatu Marek Matela, że nie było projektu uchwały tylko było ustne 

uzasadnienie  Radnego Marka Pawłowskiego. Po drugie uchwała która miała być 

wprowadzona do porządku obrad na poprzedniej sesji dotyczyła odpowiedzi na wniosek Rady 

Rodziców jeżeli o tę uchwałę chodziło wnioskodawcą. Należy przypomnieć, że to 

wnioskodawcy głosowali przeciwko wprowadzeniu tej uchwały do porządku obrad, dlatego 

Rada Powiatu nie mogła wyrazić swojej opinii na temat pisma skierowanego przez Radę 

Rodziców  do Rady Powiatu. Stąd też pytanie –„do czego może doprowadzić ta uchwała 

skoro z góry jest ona skazana na niepowodzenie i czy to jest tylko polityczne bicie piany czy 

też tylko próba pokazania że jednak coś robimy i rozbudzania płonnych nadziei. Każdy 

potrafi liczyć wynik tego głosowania w najlepszym wypadku będzie 8 do 8 czyli i tak 

uchwała nie zostanie podjęta i tak w tej materii nic się nie zmieni”. Skierował pytanie do 

Zarządu Powiatu powołując się na „wypowiedź Przedstawiciela Rady Rodziców pana 

Macieja Szymczaka, istotny jest fakt że we wszystkich wyrokach Sadów Wojewódzkich oraz 

Naczelnego Sądu Administracyjnego powiela się pogląd że nie powiadomienie chociażby 1 z 

rodziców a wszystkie zawiadomienia winny być wysłane imiennie do każdego z opiekunów, 

chociażby nie powiadomienie 1 z tych rodziców opiekunów nie skutecznie jest przyczynkiem 

do tego że uchwała nie tylko intencyjna ale i wiążąca która ma być w kwietniu podjęta na 

temat reorganizacji II LO. Jeśli zostanie zaskarżona nadzór Wojewody tę uchwałę uchyli i 

będziemy musieli naprawić wszystkie skutki prawne powstałe w wyniku tej uchwały”. 

Zapytał, „czy faktycznie Zarząd Powiatu jest w stanie z pełną odpowiedzialnością powiedzieć 

czy wszyscy rodzice zostali skutecznie powiadomieni. Ustawa o systemie oświaty zakłada że 

organ gminy na którego terenie działają szkoły publiczne, podstawowe, gimnazja jest 

zobowiązany do tego aby dostarczyć dyrektorom szkół wszelkie zmiany w ewidencji 
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rodziców, których dzieci uczęszczają do ich  placówek o tyle ustawa nie określa czy taką 

powinność mają wójtowie, burmistrzowie gmin względem placówek ponadgimnazjalnych. 

Czy dane adresowe podane w ewidencji uczniów II LO były zgodne ze stanem faktycznym na 

dzień wysłania tej korespondencji. Bo jeśli zachodzi faktycznie możliwość o jakiej mówił Pan 

Przewodniczący Rady Rodziców o 40 przypadkach jeżeli choć jeden z rodziców , opiekunów 

faktycznie nie został skutecznie powiadomiony to sprawi to że sprawa naszej uchwały trafi do 

Wojewody, zapewne uchwała zostanie uchylona, Zarząd powiatu może się odwołać od tej 

decyzji ale w konsekwencji może narazić nas na kilku miesięczne postępowanie i pokrycie 

kosztów z tym związanych”. Zaproponował, że „może faktycznie jeśli w tym momencie nie 

wszyscy rodzice zostali poinformowani to lepiej będzie dać sobie w tym momencie spokój i 

poinformować skutecznie wszystkich rodziców, opiekunów, zrobić to od przyszłego roku”. 

Nadmienił iż sadzi że ani Zarząd Powiatu ani Rada Powiatu nie jest gotowa na to żeby stawać 

do sądu wiedząc o tym już dzisiaj , że ta uchwała zostanie zaskarżona. 

 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Poinformował, iż zdaje sobie sprawę że pytań może być jeszcze więcej, ale zapewniał że  

wszystko zostało wykonane rzetelnie i zgodnie z prawem. Zgodnie z art.78  ust. 1 ustawy o 

 samorządzie Powiatowym – Starosta zobowiązany jest do przedłożenia Wojewodzie uchwał 

 Rady w ciągu 7 dni  od dnia jej podjęcia i tak też zostało zrobione. Uchwała Nr IV /23/2015 

została nadana 12.02.2015 r. Zgodnie z art.79 ustawy o Samorządzie Powiatowym o  

nieważności uchwały orzeka organ nadzoru w terminie nie dłuższym niż 30 dni od dnia 

jej doręczenia. Do zakończenia biegu 30 dniowego terminu pozostało 2 dni robocze. A akt 

Nadzoru winien zostać doręczony do organu, którego uchwała podlega nadzorowi. Organ 

Nadzoru do dnia dzisiejszego niewydał rozstrzygnięcia nadzorczego a zatem nie znalazł  

podstaw do stwierdzenia jej nieważności. Uchwała wywołuje skutki prawne i otwiera drogę  

do dalszych czynności w tym do przygotowania projektu uchwały o włączeniu II LO do  

Zespołu Szkół nr 4 i opracowania harmonogramu dalszych czynności. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu  

Zaproponował, że pomimo iż porządek obrad nie przewidywał dyskusji, to chciałby się  

odnieść do głosu Radnego Marka Mateli, w uzasadnieniu chodzi o uchwałę która była  

przygotowana na sesję i bardzo szybko rozpatrywana na komisji przed sesją o oddaleniu  

wezwania. Na szczęście ta uchwała nie weszła do porządku obrad, bo jakby weszła do 

porządku obrad to z pomocą Radnego Marka Mateli byłaby podjęta i nie byłoby dalszego 

tematu. Poprosił aby nie mieszać tu spraw politycznych „chodzi tu tylko o merytoryczne 

rozpatrzenie wniosku rodziców, który do tej pory nie był rozpatrzony”. Zwrócił również 

uwagę że nikt z wnioskodawców nie zarzuca uchwale podjętej 09 lutego 2015 r. złamania 

prawa. Chodzi o to zdaniem wnioskodawców tak jak jest w uzasadnieniu, celowym by była 

podkreślał Radny Marek Pawłowski dla wszystkich i dobrze by się skończyło gdyby proces o 

uchyleniu uchwały zakończyłby źle rozpoczętą dyskusję a umożliwiłby rozpoczęcie rozmowy 

nad prawdziwą reformą, taki jest główny cel tego wniosku i prośby tej grupy radnych aby się 
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zastanowić i nie brać żadnych aspektów politycznych tylko to co dla oświaty Powiatu 

Wałeckiego jest lepsze. W dalszej części swej wypowiedzi Radny Marek Pawłowski 

nadmienił, że właściwie uprawnioną osobą do powiadamiania rodziców jest Dyrektor szkoły, 

który jest obecny i czy mógłby się wypowiedzieć w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas  zwrócił Radnym uwagę aby zaprzestali 

dyskusji między sobą. 

 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że nie chciał robić „wycieczek personalnych” ale skoro Pan Radny Marek 

Pawłowski rozpoczął to chciałby się odnieść do sprawy, nadmienił iż to Radny Marek 

Pawłowski głosował przeciwko wprowadzeniu tej uchwały, którą wprowadził Zarząd 

Powiatu, poprosił również Radnego Marka Pawłowskiego aby nie sugerował jak by on 

głosował. Natomiast w dalszej swej wypowiedzi zwrócił uwagę że Wojewoda nie 

zakwestionował tej uchwały ponieważ nie miał podstaw aby zakwestionować ustawę 

intencyjną. Natomiast problem może się pojawić po podjęciu uchwały o przeniesieniu szkoły. 

I w momencie kiedy ta uchwała zostanie zaskarżona to wtedy powstaną problemy. Zadał 

pytanie – czy Pan Starosta, Zarząd Powiatu ma stu procentową pewność że wszyscy rodzice 

uczniów zostali właściwie  poinformowani że szkoła zostanie przekształcona. 

 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki  

Potwierdził, że ma stu procentową pewność że zawiadomienia dotarły do wszystkich 

 Rodziców. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

W swojej wypowiedzi zwrócił się do Radnego Marka Mateli, i stwierdził że Radny Marek 

Matela już się wypowiedział co do przyszłości tej szkoły w dniu 09 lutego 2015 r. Stwierdził 

że powtórzy co mówił na sesji że namawiał Radnego Marka Matelę aby wyszli z sesji żeby 

nie było quorum, Radny Matela stwierdził że zostaje i jak twierdzi Radny Janusz Różański, 

Radny Marek Matela opowiedział się za likwidacją szkoły i że jego wypowiedzi są dzisiaj 

niepotrzebne i niczego nie wnoszą. Po tej wypowiedzi zawnioskował do Przewodniczącego 

Rady Powiatu Bogdana Białasa aby zamknął dyskusję gdyż nie ma takiego punktu w 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas przystąpił do przegłosowania wniosku 

Radnego Janusza Różańskiego o zamknięcie dyskusji. 

W wyniku głosowania:  11 głosów za zamknięciem dyskusji, 3 głosach przeciwnych, 1 głosie 

wstrzymującym się. Wniosek Radnego Janusza Różańskiego o zamknięcie dyskusji został 

przegłosowany – dyskusja została zamknięta. Zaznaczyć należy, że w głosowaniu nie wziął 

udziału  Radny Marek Pawłowski. 

 

 



BR.0002.3.2015 

7 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas udzielił głosu wnioskodawcom. Jako pierwszy 

głos zabrał Radny Marek Pawłowski. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu  

Jako jeden z wnioskodawców zaproponował aby w poruszanej sprawie przez Radnego Marka  

Matelę i Przewodniczącego Rady Rodziców Macieja Szymczaka wypowiedział się Dyrektor  

Szkoły odnośnie powiadomienia rodziców, bo to on został upoważniony i nikt w jego imieniu  

nie może zdawać relacji odnośnie powiadomienia rodziców. 

 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zasugerował, że ponieważ porządek obrad został przyjęty w takim trybie jakim został i nie  

było dyskusji, to dyskusja którą wywołał Pan Radny Marek Matela służy temu aby  

zamazać cały obraz „żebyśmy zrealizowali porządek obrad w takiej postaci jaki on jest i  

byśmy przeszli do głosowania abyśmy wiedzieli jakie jest nasze stanowisko. Rodzice  

wszystkie swoje argumenty przedstawili to jest dla nas najważniejsze, my na ten temat  

sprzeczaliśmy się wcześniej więc argumentacja Radnych jest już znana i dlatego aby nie  

wchodzić w spory niech tylko każdy w swoim sumieniu spróbuje zadecydować czy takie  

postąpienie w takim trybie wprowadzenia i sposobie rozmowy, o braku konsultacji, aby  

Radni dobrze się zastanowili”. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Wyraził iż zgadza się z Radnym co do dyskusji ale niemniej jednak zdecydował o zezwoleniu 

na dyskusję, aby uniknąć pretensji i podejrzeń o niechęci i uniemożliwianiu udzielenia głosu, 

czy niemożliwości wypowiedzenia się w tym temacie – „tak bardzo delikatnym i trudnym dla 

nas wszystkich. Sądzę że było to potrzebne”. 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

W sprawie propozycji Radnego Marka Pawłowskiego aby wypowiedział się Dyrektor 

Szkoły poprosił Przewodniczącego Rady Powiatu o nieuwzględnianie tej propozycji, ze  

względu na to że z wypowiedzi Przewodniczącego Rady Rodziców wynika że będzie  

wezwanie Rady Rodziców II LO w Wałczu jako skarga do Sądu Administracyjnego i 

skoro skarga będzie wytyczona przeciwko organowi Powiatu a dotyczyć to będzie inicjatywy  

uchwałodawczej Zarządu Powiatu – „stoję na stanowisku, że udostępnienie jakichkolwiek  

informacji dotyczących realizacji uchwały intencyjnej mogłoby mieć wpływ na własną  

pozycję procesową i wskutek udostępniania tych informacji mogłaby ją pogorszyć”. 

 

 

 

 

 

 

 



BR.0002.3.2015 

8 

 

 

Janusz Różański – Radny Powiatu 

Stwierdził, że Starosta Wałecki grozi i że jest to groźba. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu    

Zasugerował, że to gość w osobie Przewodniczącego Rady Rodziców, który miał możliwość 

się wypowiedzieć straszył paragrafami, przepisami. Wyraził swoją opinię jako Radny że jego 

zdaniem było też to niegrzeczne. 

 

Janusz Różański – Radny Powiatu 

Oznajmił, że Przewodniczący Rady Rodziców zacytował tylko wyrok Sądu 

Administracyjnego. 

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu    

Zaznaczył, że „zanim przystąpimy do głosowania chciałbym tylko przypomnieć Radnym 

Powiatu, że to Radni stoją na straży całego budżetu Powiatu Wałeckiego nie tylko Oświaty”. 

Podkreślał, że w tej całej dyskusji zabrakło jednego nikt nie wskazał źródła gdzie należy 

znaleźć te pieniądze na utrzymanie szkół na których utrzymanie nie ma dotacji z budżetu 

Państwa, w sytuacji kiedy liczebność dzieci spada i to drastycznie. Przypomniał że na ten rok 

było około 580 dzieci przyjętych do pierwszej klasy, natomiast z danych którymi dysponują 

odpowiednie komórki wynika, że będzie tylko 500 dzieci. Czyli w dalszym ciągu następuje 

spadek ilości dzieci. I tak właściwie nigdy nie będzie dobrego czasu na wprowadzenie tego 

typu zmian, tego typu reform. 

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady Powiatu 

przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 

IV/23/2015 Rady Powiatu w Wałczu z 09 lutego 2015 r. w sprawie zamiaru włączenia II 

Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół Nr 4 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a.  

 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 7 głosach „za” podjęciem projektu uchwały,  8 

głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” odrzuciła podjęcie uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały nr IV/23/2015 Rady Powiatu w Wałczu z 09 lutego 2015 r. w sprawie 

zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do 

Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława 

Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a.  

 

Odrzucona uchwała nie ma mocy sprawczej. 

 

 

. 
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Ad. pkt 3 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 12
40 

zamknął VI Sesję Rady Powiatu w Wałczu V kadencji . 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

Protokołowała:                                                            

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

    Rady Powiatu  

 

  Małgorzata Tyras                       Bogdan Białas 


